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Problemen med klotter och skadegörelse är så stora i Stockholm att det känns 
som om samhället har tappat kontrollen. Bara i augusti anmäldes 1837 fall av 
skadegörelse i Stockholms stad. Dessutom är mörkertalet stort när det gäller 
den här typen av brottslighet.  
 Den socialdemokratiska stadsledningen har under hela mandatperioden 
visat en upprörande flathet mot klottret. Klotter som förfular stadsmiljön och 
skapar otrygghet, får lov att sitta kvar på obestämd tid och ungdomar får i 
kommunens regi komma i kontakt med sprayburkar och klotterplank. Senast i 
augusti erbjöds stadens klottrare att måla på en 16 meter lång tillfällig vägg i 
Farsta centrum. Fastighetsägarna i Farsta stod bakom detta projekt.  
 Trots att försök med legala väggar visar att klottret ökar och trots att många 
invånare upplever graffiti och klotter som ett otryggt inslag i vardagen, tycks 
kommunen ha stött detta projekt och det är inte första gången.  
 Mot bakgrund av det ovan förda resonemanget vill jag fråga ansvarigt bor-
garråd: 

Anser borgarrådet att legala klotterväggar är ett lämpligt sätt att få stopp 
på problemen med klotter och skadegörelse i staden? Har den tillfälliga 
klotterväggen fått några negativa eller positiva konsekvenser? Kommer 
kommunen att delta i vidare försök med legala klotterväggar?  

 
Stockholm den 19 september 2005 
 

Madeleine Sjöstedt 


